

# 安全评价报告信息网上公示

项目概况	项目名称	青海门源县兴隆萤石矿业有限责任公司尾矿库建设项目		
	行业类别	非煤矿山	报告提交时间	2022.8.12
	项目简介	<p>青海门源县兴隆萤石矿业有限责任公司于2004年6月21日经门源县市场监督管理局注册成立，统一社会信用代码为91632221MA753ATD9G，公司地址在青海省海北州门源县苏吉滩乡扎麻图村，法定代表人李礼英，类型为有限责任公司。该公司经营范围主要是萤石矿采选、加工、销售。</p> <p>青海门源县兴隆萤石矿业有限责任公司萤石矿选矿厂生产规模为130t/d，为保证矿山的持续发展，需建设一座尾矿库以满足选厂的生产排尾需求。</p> <p>2008年9月该公司委托青海岩土工程勘察咨询公司编制了《青海省门源县兴隆萤石矿业有限责任公司尾矿库工程地质勘察报告》，2022年4月委托金建工程设计有限公司编制了《青海门源县兴隆萤石矿业有限责任公司尾矿库工程可行性研究报告》。</p>		
安全评价项目参与人员	项目评价组长	董旭明	技术负责人	高明国
	过程控制负责人	郑平欣	报告编制人	董旭明
	报告审核人	闫斌	安全评价师	方凯、郭全海、芦文晖、逯冬、李存宝、周会平
	注册安全工程师	芦文晖	技术专家	唐云 陈宜强
评价	安全评价类型	安全预评价		

活动 主要 信息	到现场评价 人员	董旭明、方凯、芦文晖、逯冬
	到现场时间 及任务	2022. 6. 9. 现场勘察
	现场照片	 <p>The first photograph shows a gravel road winding through a valley with steep, rocky slopes and some vegetation. The second photograph shows a wide view of a valley with large, snow-capped mountains in the background under a blue sky with scattered clouds. The third photograph shows a dam structure with a concrete wall and a reservoir of water to the right, situated in a valley with rocky slopes.</p>

		 <p>The top photograph shows a green, grassy mountain slope in the foreground, separated from a dirt road by a wire fence. In the background, there are large, rugged mountains with patches of snow under a blue sky with white clouds. A power line runs across the scene.</p> <p>The middle photograph shows a wide, open valley with a dirt road winding through it. A stream flows in the distance. The mountains are mostly brown and rocky, with some sparse vegetation. A power line is visible in the foreground.</p> <p>The bottom photograph shows a large, curved concrete retaining wall on a steep, rocky slope. A small pond of greenish water is situated in front of the wall. A blue warning sign with white Chinese characters is visible in the foreground, along with a black post and a wire fence.</p>
	<p>备注及其他 信息</p>	